

S H E E R

Job Information

Post Title	銷售員 - Luxury Retail Lingerie (Part time / Full time)
Company Name	Sheer Lingerie
Business Nature / Introduction	<p>As Hong Kong's premier lingerie and swimwear boutique, SHEER specialises in over 40 designer labels selectively curated for today's modern, style-conscious women.</p> <p>SHEER delivers a unique experience in a private and luxurious space with extensive expertise in lingerie fit, personalised service and exclusive collections. We offer a one-stop shop for your every lingerie desire – designer lingerie, loungewear, shapewear, bridal collection, layering pieces, accessories, corsetry and swimwear.</p>
Target Applicants:	Graduates
No. of Vacancy	6
Work Location	Hong Kong
Role / Responsibility	<ul style="list-style-type: none"> • 為客人帶來優質獨特的 Sheer 體驗 • 與其他銷售同事及經理合作達成銷售目標 • 協助店舖日常運作、店舖陳列及銷售推廣 • 參與整理貨物、存貨管理等
Requirements / Qualification	<p>Preferred Qualifications: Taught postgraduate/undergraduate/sub-degree graduates in the following fields of study:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Design • Intimate Apparel and Activewear • Knitwear Design and Technology • Retail and Marketing <p>Other Requirement:</p> <ul style="list-style-type: none"> • 中學畢業 具 1 年的時尚/美容銷售/客戶服務/酒店業工作經驗者優先 • 具內衣零售的經驗者優先 • 開朗、外向、有上進心和團隊合作精神 • 主動熱誠、具責任感、親切有禮，具良好溝通技巧 • 流利的廣東話、普通話及精通英語 • 沒有經驗但對品牌和產品有熱誠者也會獲考慮

Salary/Allowance	<p>兼職時薪: HK\$75</p> <p>全職: 頭 3 個月, 每月收入可達 HK\$17,500- 底薪+優厚佣金+獎金, 酌情性花紅</p> <ul style="list-style-type: none"> • 年假 12 日起, 公眾假期 + 每月 8 日例假 • 醫療及酌情性花紅 • 員工折扣 • 公司提供專業培訓
Target Commencement Date	As soon as possible
Additional Information	<p>地點: 海港城/置地廣場</p> <p>星期一至六: 10:00 am - 7:30 pm ; 星期日及假期: 10:30 am - 7:00 pm</p>
Application Method	<p>Please send the following document to hr@polygroup.com:</p> <ul style="list-style-type: none"> • CV
Application Deadline	31 October 2023